
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 18
Vil ministeren i forlængelse af svaret af 1. marts 2007 på spørgsmål S 2428
(2006-07) år for år fra 2005 til 2009 oplyse hvor meget OMXC20-selskaberne
har betalt i selskabsskat i Danmark (excl. det der hører til kulbrinteområdet)
fordelt på antal selskaber, der ikke har betalt skat, antal selskaber inden for den
finansielle sektor, antal selskaber inden for medicinalindustrein og øvrige sel-
skaber. Desuden bedes oplyst, hvor meget OMXC20-selskaberne i de samme
år samlet betalte i skat i henhold til deres regnskaber, stadig excl. kulbrinteom-
rådet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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